

CAPITAL HERITAGE CONNEXION PATRIMOINE CAPITALE

Are you a leader with a passion for history and heritage in the National Capital Region (NCR)? Are you looking for ways to strengthen the NCR heritage sector? Consider joining the Board of Directors of Capital Heritage Connexion | Connexion Patrimoine de la Capitale (CHC|CPC).

CHC|CPC is seeking engaged and committed individuals that can help transform the organization into a sustainable one that is trusted and relevant in the community. Directors will help execute the strategic leadership and overall governance of CHC|CPC, empowering the organization to meet its objectives and serve its Members.

There are currently open positions:

- Secretary (1)
- Director (2)

Board Member Expectations

Board members are expected to advocate for CHC|CPC's mission, to make decisions that are in the best interest of the organization, to ensure prudent use of assets, and to help plan for the future.

- Participate in bimonthly board meetings
- Participate in at least 1 committee (bimonthly meetings, opposite to board meetings)
- Attend the Annual General Meeting (June)
- Do not miss any more than 3 consecutive board meetings without cause
- Conduct oneself in a professional manner

At CHC|CPC, we have established an Equity, Indigenization, Decolonization and Diversity (EIDD) Committee which shows a commitment to equity. We strongly encourage applications from equity-seeking communities, from individuals who identify as First Nations, Inuit, or Métis, Black, People of Colour, Persons with Disabilities, and 2SLGBTQ+, and/or persons living at intersectionalities. Should you require accommodation during the staffing process, please do not hesitate to contact us.

If you are interested in becoming a Board Member please contact Board President Britt Braaten at board@capitalheritage.ca.

CAPITAL HERITAGE CONNEXION PATRIMOINE CAPITALE

Êtes-vous un leader passionné par l'histoire et le patrimoine dans la région de la capitale nationale (RCN) ? Cherchez-vous des moyens de renforcer le secteur du patrimoine de la RCN ? Songez à vous joindre au conseil d'administration de Capital Heritage Connexion | Connexion Patrimoine de la Capitale (CHC|CPC).

CHC|CPC est à la recherche de personnes engagées qui peuvent aider à transformer l'organisme en une organisation durable qui jouit de la confiance et de la pertinence de la communauté. Les directeurs aideront à mettre en œuvre le leadership stratégique et la gouvernance globale de CHC|CPC, permettant à l'organisation d'atteindre ses objectifs et de servir ses membres.

Il y a actuellement des postes à pourvoir :

- Secrétaire (1)
- Directeur/trice (2)

Attentes des membres du conseil d'administration

Les membres du conseil d'administration doivent défendre la mission de CHC|CPC, prendre des décisions dans le meilleur intérêt de l'organisation, veiller à une utilisation prudente des actifs et aider à planifier l'avenir.

- Participer aux réunions bimensuelles du conseil d'administration
- Participer à au moins un comité (réunions bimensuelles, en marge des réunions du conseil d'administration)
- Assister à l'assemblée générale annuelle (juin)
- Ne pas manquer plus de 3 réunions consécutives du conseil d'administration sans raison valable
- Se comporter de manière professionnelle

Le CHC|CPC a mis en place un Comité pour l'équité, l'indigénisation, la décolonisation et la diversité (EIDD) qui témoigne d'un engagement en faveur de l'équité. Nous encourageons vivement les candidatures des communautés en quête d'équité, des personnes qui s'identifient comme des membres des Premières nations, des Inuits ou des Métis, des Noirs, des personnes de couleur, des personnes handicapées et des personnes 2SLGBTQ+, et/ou des personnes vivant dans des situations d'intersectionnalité. Si vous avez besoin de mesures d'adaptation au cours du processus de recrutement, n'hésitez pas à nous contacter.

Si vous souhaitez devenir membre du conseil d'administration, veuillez contacter la présidente du conseil d'administration, Britt Braaten, à l'adresse board@capitalheritage.ca.